
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                                                                                 Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
                                       

ΘΕΜΑ: «Σοβαρές ελλείψεις προσωπικού στο Αναισθησιολογικό Τμήμα 

του Βενιζέλειου στο Ηράκλειο Κρήτης». 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση ιατρών και εργαζομένων του Βενιζέλειου Νοσοκομείου 

Ηρακλείου, μεγάλα είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζει το προσωπικό του 

εν λόγω νοσοκομείου, τα οποία θέτουν σε κίνδυνο την υγεία των ασθενών, ως 

συνέπεια των εξαντλητικών ωραρίων που υφίστανται οι εργαζόμενοι -

περαιτέρω δε όλων οι αναισθησιολόγοι- οι οποίοι υπερβαίνουν τα ανθρώπινά 

τους όρια με συνεχείς εφημερίες, εξαιτίας της απαράδεκτης υποστελέχωσης 

που διαπιστώνεται στο Αναισθησιολογικό Τμήμα του. 

 Μας μετέφεραν οι προαναφερόμενοι, ότι οι μόλις τέσσερις αναισθησιολόγοι 

που εργάζονται στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο δεν επαρκούν για να καλύψουν τις 

τρέχουσες ανάγκες των χειρουργείων, με αποτέλεσμα να υπάρξει αδυναμία εκ 

μέρους του Αναισθησιολογικού Τμήματος ως προς την κατάθεση ασφαλούς 

προγράμματος εφημέρευσης και τακτικών χειρουργείων. Χαρακτηρίζουν οι ως 

άνω, προσωρινή και πρόχειρη τη διευθέτηση που δόθηκε -μόνο για τον μήνα 

Ιούνιο- μέσω της μετακίνησης αναισθησιολόγου από το ΚΑΤ και το ΠΑΓΝΗ και 

ζητούν την έγκαιρη προκήρυξη οργανικών θέσεων αναισθησιολόγων πλήρους 

και αποκλειστικής απασχόλησης και την άμεση πρόσληψη αυτών. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7209

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/7/2025



Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, έτσι ώστε να γίνει αποδεκτό το 

αίτημα των εργαζομένων στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο Ηρακλείου, για έγκαιρη 

προκήρυξη οργανικών θέσεων αναισθησιολόγων πλήρους και αποκλειστικής 

απασχόλησης και την άμεση πρόσληψη αυτών, διασφαλίζοντας με αυτόν τον 

τρόπο την ομαλή λειτουργία του νοσοκομείου, καθώς και την ασφάλεια των 

ασθενών;   

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
  

 

 

 

 




